



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار (ش.م.ع.ع)
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

التاريخ: 2026/07/02

Award of Tender

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that it has been awarded, by Nama Power and Water Procurement Company (PWP), on 01/07/2026, as part of a consortium comprising EDF Power Solutions S.A. (France) and OQ Alternative Energy LLC, for the development, implementation, and operation of the Al Kamil I Solar Independent Power Project (ALKamil I Solar IPP).

for a period of twenty (20) years, commencing from the date of signing the Agreement, which is expected to take place no later than 8 July 2026.

Pursuant to the Letter of Award, ONEIC will hold a 26% equity stake in the Project Company to be established for the development and operation of the Project, in partnership with the consortium members. The Project has been awarded based on a competitive tariff approved by the project owner. Completion of the Project remains subject to the fulfilment of all contractual, regulatory, and statutory requirements in accordance with the timeline specified by the project owner.

This Project forms part of the Company's strategy to expand its presence in the renewable energy sector and strengthen its investments in infrastructure and sustainable energy projects. It is expected to support the diversification of the Company's revenue streams and enhance long-term shareholder value, where ONEIC anticipates gaining diverse experiences and generating substantial revenues through this contract.

إسناد مناقصة

يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأنه أسند لها من قبل شركة نماء لشراء الطاقة والمياه بتاريخ: 2026/07/01، بصفتها عضواً ضمن شراكة تضم كلاً من شركة EDF الفرنسية وشركة OQ للطاقة البديلة ش.م.م، وذلك لتطوير وتنفيذ وتشغيل مشروع الكامل للطاقة الشمسية (ALKamil I Solar IPP)، وذلك لمدة (20) عام بدءاً من تاريخ توقيع الاتفاقية والذي سيكون في موعد أقصاه 8 يوليو 2026.

ووفقاً لخطاب الإسناد، ستساهم الشركة بنسبة 26% في شركة المشروع التي سيتم تأسيسها لتنفيذ المشروع، وذلك بالشراكة مع أعضاء الائتلاف المشار إليهم، وفق تعرفه تنافسية تم اعتمادها من قبل الجهة المالكة للمشروع، وعلى أن يتم استكمال الإجراءات النظامية والتعاقدية اللازمة وفقاً للجدول الزمني المحدد من قبل الجهة المالكة للمشروع. ويأتي هذا المشروع في إطار استراتيجية الشركة الرامية إلى التوسع في مشاريع الطاقة المتجددة وتعزيز استثماراتها في مشاريع البنية الأساسية والطاقة المستدامة، بما يدعم تنوع مصادر الدخل ويعزز القيمة المضافة للمساهمين على المدى الطويل، وتتوقع الشركة -بإذن الله- أن تحقق من خلال هذا العقد خبرات إضافية وعوائد مناسبة.


الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer

